
   Protokół Nr XLVII/21 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 22 września 2021 roku 
 
 
Otwarcie obrad – 8.19 

Zamknięcie obrad – 8.28 

 
Ad. 1 

Obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 
2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych 
nimi sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez 
wideokonferencję w aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  
w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że dzisiejsza sesja zwołana została zgodnie z zasadami 

określonymi w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 22 września 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

          – DRUK NR 1 

6. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 

DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 
uchwały DRUK NR 1. 

Burmistrz – wyjaśnił, że zwołanie sesji zostało podyktowane otrzymaniem potwierdzenia od 
dyrekcji nadleśnictwa oraz Wicewojewody o otrzymaniu wsparcia do przebudowy kolejnej 



drogi, co nie było zadaniem planowanym. Jest to droga odchodząca od ul. Leśnej w 
Ścinawce Średniej, w kierunku kompleksu lasów przez Ratno Dolne i w przyszłości może 
stanowić drogę ruchu turystycznego. Dofinansowanie jest zapewnione w wysokości 280 tys. 
zł co gwarantuje przebudowę drogi na odcinku prawie 800 m. Budowa drogi na gminnym 
odcinku jest bardzo istotna, ponieważ stanowi również drogę dojazdową do pól. Burmistrz 
poprosił o podjęcie uchwały, która spowoduje umożliwienie nakładu wstępnie w wysokości 
611 tys., otworzenie przetargu, wyłonienie wykonawcy oraz realizację zadania jeszcze w 
bieżącym roku, ponieważ taki jest ostateczny termin. Burmistrz poprosił także Skarbnika 
Gminy Panią Swietłanę Koszałko o omówienie szczegółów projektu uchwały. 

S. Koszałko – wyjaśniła proponowane zmiany w budżecie gminy. 

Przewodniczący RM – ponownie zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania 
odnośnie projektu uchwały DRUK NR 1. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:    za - 15     przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLVII nadzwyczajną sesję 
Rady Miejskiej w Radkowie. 

  

 Protokołowała:                   Przewodniczący RM w Radkowie   

 

 Justyna Ożóg                              Aleksander Mielniczuk 


